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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem vett részt a főispán a Mikepércsen tartott 
közmeghallgatáson, és miért nem adták át az önkormányzatnak (Debrecenbe tervezett) kínai 
akkumulátorgyárhoz készített hatástanulmányt?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

November 30-án Mikepércsen tartottak közmeghallgatást a Debrecenbe tervezett akkumulátorgyárt 
ügyében, óriási érdeklődés mellett.

A közmeghallgatásra meghívást kapott
• Papp László, Debrecen polgármestere,
• Rácz Róbert, a Hajdú-Bihar Megyei Kormányhivatal Főispánja,
• és a CATL képviselője.

A meghívóban szereplők közül senki sem ment el a közmeghallgatásra. Miért nem vett részt egy 
ilyen fontos (az önkormányzat által szervezett) eseményen a főispán?

A település (kormánypárti) polgármestere elmondta a megjelenteknek, hogy miként járt el a 
főispán, amikor a lakosság és az önkormányzat tájékoztatása érdekében az előzetes 
hatástanulmányokat szerette volna elkérni. A főispán első reakciója az volt a beruházás kapcsán, 
hogy “nincs ügy, nincs miről beszélni, mert nem volt még benyújtva a hatástanulmány”. 
Másodjára pedig már azt mondta, hogy már folyamatban van az ügy, így nem nyilatkozhat. A 
kormányhivatal miért packázik egy településsel, miért akadályozták meg, hogy a településvezetők, 
és így a lakosság érdemi információkhoz jussanak?

Mi a véleménye arról, hogy a kínai befektető képviselője a meghívás ellenére sem vett részt a 
közmeghallgatáson?

Válaszát előre is köszönöm.

Keresztes László Lóránt


